
Zápis z první schůzky ekotýmu v mateřské škole Lidice  

Datum: 24. 10. 2023  

 

Účastníci: 

Učitelky: Soňa, Lenka  

Rodiče: Eva Vyšanská, Martin Kábr, Vladimír Veselý 

Děti: Lilinka, Gábik, Monča, Péťa, (Dan, Honzík) 

----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

Cílem první schůzky ekotýmu ve školním roce 2023/2024 bylo seznámení s tématem, které 

bylo pro tento rok zvoleno – PROSTŘEDÍ – a dále analyzovat aktuální  situaci ve školce.   

 

Pro první schůzku byly zvoleny tyto okruhy: 

1. Mají děti ve školce své místo nebo nástěnku (kde děti samy rozhodují, co na nástěnku 

dají, jak místo vyzdobí)?  

2. Mohou děti ovlivnit i výzdobu a podobu školky? Jak děti mohou ovlivnit její podobu 

(malba na stěnách, pověšení obrázků, výtvarné práce)?   

3. Starají se děti o rostliny ve školce?   

 

Rodiče i děti byli rozděleni na tři skupinky, kdy každá dostala za úkol odpovědět na základě 

prohlídky školky na výše uvedené otázky. Odpovědi děti ztvárnily také pomocí výkresů.  

Děti společně s ředitelkou školky Soňou a učitelkou Lenkou prošly zahradu školky, kde řešily 

další dva okruhy: 

 

4. Máte na zahradě místa, kde žijí živočichové? Jaká? 

5. Máte na školním pozemku herní prvky z přírodního materiálu? Jaké? 

 

Závěry analýzy: 

1. Nástěnky ve školce jsou k dispozici, ale bez možnosti zapojení samotných dětí.  

2. Co se týká výzdoby školky, situace je podobná, většinou byla připravena učitelkami. 

Chyběla výzdoba oken, kterou můžou děti vyrobit a zapojit se samostatně (roční 

období, tematické - Velikonoce, Vánoce atd) . Možná i změna barvy stěn (malované 

obrázky) veselejší, nejenom jen bílá. 



3. Květiny jsme našli v omezeném množství, pouze ve třídě soviček, děti se o květiny 

nestaraly.  

4. Zde jsme se shodli, že tam nějaká místa jsou a Péťa chtěla, abychom na zahradě měli 

včelí úl. Tento úkol jsme nechali až na jaro, takže se jim budeme zabývat v 

následujících měsících.  

5. Herních prvků z přírodních materiálů máme na zahradě hodně, takže tento bod 

máme splněný.  

 

Doporučení z první schůzky ekotýmu: 

Zapojit děti do jednotlivých činností, tedy výzdobu nástěnek, oken, další tematické prvky, 

např. k ročním obdobím, svátkům atd. Děti si také přinesou do školky rostliny a květiny, o 

které se pak samostatně starají. Rodiče s dětmi si také udělaly fotky na oblíbeném místě ve 

školce, které se umístí na nástěnku ekotýmu.  

 

 

 

 

 

 


